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BROI.0012.2.8.2016 
 
 
 

Protokół nr 19/16 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

z dnia 10 października 2016 roku 
 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pan Roman Tomaszewski - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów dnia 
10 października  2016 roku o godzinie  1108 otworzył obrady Komisji Budżetu i Finansów. 
Powitał członków Komisji oraz Panią Igę Przystałowską – Skarbnika Powiatu i Pana 
Tadeusza Wiśniewskiego – Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
7 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 7 osób stanowi wymagane quorum, 
a zatem obrady komisji są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3)  Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż radni otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 18/16 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

9 września 2016 r. 
5. Sugestie, wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 2017 rok 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu na 2017  r. wynikających 
z uchwały nr 309/16 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 września 2016 r. 
w sprawie określenia założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 2017 r., 
przyjęcia wzorów formularzy do opracowania budżetu oraz do projektu wieloletniej 
prognozy finansowej na rok 2017 i lata następne.  

6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie obrad Komisji. 

 
Następnie Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego 
porządku obrad komisji? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 7  
Przeciw – 0  
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Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4) Przyjęcie protokołu nr 18/16 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 9 

września 2016 r. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z  posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 9 września 2016 r.?  
Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 18/16 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 9 września 
2016 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za - 7   
Przeciw - 0  
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 18/16 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 9 września 2016  
roku. 
 
5) Sugestie, wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 2017 rok 
z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu na 2017  r. wynikających 
z uchwały nr 309/16 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 września 2016 r. 
w sprawie określenia założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 2017 r., 
przyjęcia wzorów formularzy do opracowania budżetu oraz do projektu wieloletniej 
prognozy finansowej na rok 2017 i lata następne.  
 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie założeń do projektu 
uchwały budżetowej na rok 2017. 
Pani Iga Przystałowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, iż Zarząd Powiatu podjął 
w dniu 19 września 2016 r. uchwałę w sprawie określenia założeń do projektu budżetu 
Powiatu Włocławskiego na 2017 r., przyjęcia wzorów formularzy do opracowania budżetu 
oraz do projektu wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i lata następne. Zgodnie 
z WPF w pierwszej kolejności będą uwzględniane w budżecie wydatki związane 
z przedsięwzięciami wieloletnimi. To są zadania, które rada powiatu podjęła w dniu 19 
września br. Chodzi o rozbudowę drogi powiatowej Szpetal Górny – Kulin ul. Dobrzyńska. 
Zadanie zgłoszone przez powiat w ramach dofinansowania z programu rozwoju gminnych 
i powiatowych dróg. W zakresie dróg – rozbudowa drogi powiatowej Osięciny – Wieniec – 
Włocławek. Są to inwestycje mające na celu poprawę bezpieczeństwa mieszkańców. Wkład 
własny, który trzeba będzie zabezpieczyć w ramach powiatu – to kwota ponad 5 mln zł. WPF 
uwzględnia również budowę dwóch budynków mieszkalnych jednorodzinnych – kontynuacja 
kierunków, które rada powiatu i zarząd realizuje w roku bieżącym, tj. wybudowanie domków 
dla podopiecznych WPO-W w Brzeziu. Biorąc pod uwagę zabezpieczenie potrzeb dzieci 
z Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim,  takie są przewidziane plany na rok 2017 
i zabezpieczanie w budżecie środków w wysokości 1.800.000 zł. Powiat będzie się starał 
pozyskać środki zewnętrzne na to zadanie. W tym roku będą składane stosowne wnioski. 
Jeżeli chodzi o bieżące remonty i inwestycje, to będą rozważane w ramach możliwości 
finansowych. Uchwała budżetowa musi spełniać stosowne wskaźniki. Wszelkie sugestie, 
propozycje komisji będą przedstawiane na posiedzeniu zarządu powiatu. Wydział Finansowy 
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będzie się starał dokładnie przeliczyć, zaproponować szereg rozwiązań, które będą 
ewentualnie podejmowane przez radę i zarząd. Chodzi o zbilansowanie dochodów 
i wydatków, jeżeli będzie potrzeba to skredytowanie deficytu budżetowego.  Wszystkich 
zadań i potrzeb nie uda się zrealizować w ciągu jednego roku budżetowego, ale sukcesywnie, 
te zadania, które radni akceptują wpływają na poprawę warunków bytowych dzieci, 
podopiecznych z dps – ów, czy bezpieczeństwa na drogach. Dofinansowanie ze źródeł 
zewnętrznych daje możliwość realizacji zaplanowanych zadań. Tych, których nie uda się 
zrealizować będą musiały być w czasie rozłożone.  
Przewodniczący Komisji poprosił radnych o zgłaszanie sugestii, wniosków.   
Radna Anna Kozłowska zgłosiła następujące wnioski: 

1) Ujęcie w planie rzeczowo – finansowym na 2017 r. zadania polegającego na remoncie 
drogi powiatowej nr 2914C Lubraniec – Boniewo – Cetty w miejscowości 
Otmianowo.  

Taki wniosek na ręce Pana Starosty, jako Przewodniczącego Zarządu zostanie złożony, jak 
również do Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. Remont drogi ma na celu 
poprawę bezpieczeństwa. Gmina Boniewo występowała z takim wnioskiem w miesiącu lutym 
2016 r. Wniosek uzyskał wstępną akceptację, jeżeli chodzi o stan drogi, że należy ją zrobić. 
Wniosek nie znalazł się w planie remontów w roku 2016. Wniosek jest podpisany przez 
Wójta Gminy Boniewo, Przewodniczącego Rady i Radną.  

2) Zabezpieczenie w budżecie powiatu na rok 2017 środków finansowych w wysokości 
14 tys. zł na zorganizowanie koncertu kolęd w miejscowości Boniewo w wykonaniu 
Zespołu Eleni. 

O tym przedsięwzięciu była rozmowa w miesiącu marcu 2016 r. z Panem Starostą. Pan 
Starosta zapewnił wstępnie, że znajdą się środki finansowe w budżecie powiatu na pokrycie 
kosztów występu. Pozostałe kwestie organizacyjne wykona Gmina Boniewo.  

3) Zabezpieczenie w budżecie powiatu na rok 2017 kwoty w wysokości co najmniej 2 
tys. zł na pokaz działań ratowniczo – gaśniczych organizowanych przez Powiat 
Włocławski wspólnie z gminą Boniewo. 

Imprezy są organizowane przez powiat wspólnie z gminami. W 2017 roku organizatorem 
pokazu będzie Gmina Boniewo.  Skoro gmina ma organizować pokaz, to gmina chciałaby się 
dobrze do tego przygotować i liczyć na wsparcie powiatu.  
Radny Jan Krzyżanowski powiedział, że wnioskował na posiedzeniu Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju o powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysami drogi powiatowej od kościoła 
Chełmica Duża do miejscowości Świątkowizna. Na drodze są spękania i rozwarstwienia. 
Może to spowodować, po szkodliwej zimie, ubytki czy znaczące pęknięcia. Wniosek też 
zostanie złożony pisemnie po uzgodnieniu z radnymi: Panią Barbarą Wałęsą i Panem 
Tomaszem Jezierskim.   
Radny Grzegorz Śledziński poinformował, iż w roku ubiegłym Pan Starosta obiecał, że 
nastąpi w przyszłym roku dokończenie remontu drogi powiatowej Izbica Kujawska – 
Modzerowo. Radny zapytał czy inwestycja będzie dokończona? Radny zapytał czy jest 
ogłoszony kolejny przetarg na sprzedaż pałacu w Brzeziu i czy kwota została obniżona? 
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż jest ogłoszony II przetarg i cena nie została obniżona.   
Dyrektor PZD poinformował, iż PZD złożył projekt budżetu jednostki na 2017 r. Projekt 
budżetu jest standardowy, zostały ujęte zadania rozpoczęte, tj.: w Choceniu, Lubieniu Kuj., 
Kowal plus dwie „schetynówki” – Wieniec i ul. Dobrzyńska. Dyrektor zaplanował też zakup 
jednej maszyny na niszczenie zakrzaczenia – 50 tys. zł (rozdrabniacz bijakowy – 
łańcuchowy). W międzyczasie spływają pisma do PZD: z gminy Baruchowo, gminy 
Włocławek, gminy Chodecz,  gminy Lubień Kujawski, gmina Kowal.  Istotną sprawą będzie 
to czy będzie dofinansowanie na przebudowę dróg, czy będą środki na dwa zadania. Lista 
rankingowa będzie znana pod koniec października br.  
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Późniejszą kwestią jest przetarg. Ul. Dobrzyńska jest wyceniona na 8 mln zł, a po przetargu 
może być to kwota 6 mln zł. Trudno w dniu dzisiejszym odpowiedzieć na pytanie – czy 
można zaprojektować budżet ze wszystkimi zadaniami, przewidując deficyt. Pewne sprawy 
dotyczące remontów będzie można rozstrzygnąć po zimie.  Oszczędności z przetargów były 
dokładane do remontów i wtedy było planowanie remontów. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za podjęciem wniosków w brzmieniu:  

1) Ujęcie w planie rzeczowo – finansowym na 2017 r. zadania polegającego na 
remoncie drogi powiatowej nr 2914 C Lubraniec – Boniewo – Cetty 
w miejscowości Otmianowo, 

2) Zabezpieczenie w budżecie powiatu na rok 2017 środków finansowych 
w wysokości 14 tys. zł na zorganizowanie koncertu kolęd w miejscowości 
Boniewo w wykonaniu Zespołu Eleni, 

3) Zabezpieczenie w budżecie powiatu na rok 2017 kwoty w wysokości co najmniej 
2 tys. zł na pokaz działań ratowniczo – gaśniczych organizowanych przez Powiat 
Włocławski wspólnie z gminą Boniewo,  

4) Zabezpieczenie w budżecie powiatu na rok 2017 środków finansowych na 
powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysami drogi powiatowej Chełmica Duża – 
Świątkowizna, 

5) Zabezpieczenie w budżecie powiatu środków na  dokończenie w roku 2017 
remontu drogi powiatowej Izbica Kujawska – Modzerowo.  

i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 7  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że  komisja 
podjęła wnioski, sugestie komisji, które zostaną przekazane, zgodnie z kalendarium 
budżetowym, do Zarządu Powiatu we Włocławku.  
Przewodniczący Komisji przywitał przybyłego na obrady Pana Kazimierza Kacę – Starostę 
włocławskiego.  
 
6) Sprawy różne. 
 
Radna Anna Kozłowska stwierdziła, że zgłosiła najwięcej propozycji do budżetu na rok 
2017, tj.: 
1) Ujęcie w planie rzeczowo – finansowym na 2017 r. zadania polegającego na remoncie 

drogi powiatowej nr 2914 C Lubraniec – Boniewo – Cetty w miejscowości Otmianowo. 
Wniosek był już składany, wójt i radna byli swojego czasu na wizji drogi. Temat jest już 
znany. Wówczas pan Starosta twierdził, że droga jest w złym stanie. Nie było możliwości 
w roku 2016 uwzględnić remontu drogi. Był już uchwalony budżet. Radna wyraziła 
nadzieję, że zadanie w roku 2017 zostanie uwzględnione.  

2) Radna złożyła też wniosek dotyczący zabezpieczenia w budżecie powiatu na rok 2017 
środków finansowych w wysokości 14 tys. zł na zorganizowanie koncertu kolęd 
w miejscowości Boniewo w wykonaniu Zespołu Eleni. W tej sprawie również były 
rozmowy. Została podpisana umowa pomiędzy Stowarzyszeniem Rozwoju Gminy 
Boniewo a artystką. Jest to kwota 14 tys. zł. Wcześniejsze koncerty były tańsze, ale jest to 
wyjątkowy dzień Trzech Króli i artystka ma takie obłożenie koncertowania i zrezygnowała 
z innych koncertów, żeby być w Boniewie.  

3) Radna wystąpiła też o zabezpieczenie w budżecie powiatu na rok 2017 kwoty w wysokości 
co najmniej 2 tys. zł na pokaz działań ratowniczo – gaśniczych organizowanych przez Powiat 
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Włocławski wspólnie z gminą Boniewo. Propozycja wniosku zrodziła się przed paroma 
dniami. Odbywały się działania szkoleniowe ratowniczo – gaśnicze.  W przyszłym roku 
organizatorem imprezy powiatowo – gminnej nawet międzygminnej będzie gmina Boniewo. 
Radna wystąpiła o zabezpieczenie środków w wysokości co najmniej 2 tys. zł. Radna 
wstępnie policzyła koszty, to są dość wysokie.  
Zadania należy zapisać, żeby później nie być rozczarowanym, że nie ma środków 
finansowych.   
Radny Grzegorz Śledziński powiedział, że pytał pani Skarbnik czy jest przewidziany dalszy 
remont drogi powiatowej Izbica Kujawska – Modzerowo?    
Pan Kazimierz Kaca – Starosta Włocławski powiedział, że nie może niczego deklarować 
w sprawie remontów. Na remonty będzie przeznaczona kwota ogólna. Nie powinna być 
przeznaczona mniejsza kwota niż w roku 2016. Należy dokonać przeglądu dróg do połowy 
listopada 2016 r., żeby mieć bieżący przegląd stanu dróg powiatowych. Pan Starosta 
poinformował, iż został już ogłoszony przetarg na budowę dwóch domków dla 
wychowanków Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim. Przedmiotem zamówienia jest 
wykonanie robót budowlanych związanych z budową 2 budynków mieszkalnych 
jednorodzinnych dla potrzeb wychowanków Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim wraz 
z infrastrukturą.  Termin składania ofert lub wniosków o dopuszczenie do udziału 
w postępowaniu – 17 październik 2016 r. Od 1 listopada 2016 r. zostaną wprowadzone dzieci 
z placówki w Brzeziu do nowych domków. Do końca października br. ukaże się lista 
rankingowa w sprawie pozyskania środków z programu przebudowy dróg powiatowych 
i gminnych. Pan Starosta poinformował, iż na rok 2017 zaplanowane są inwestycje Chodecz 
i Lubień Kujawski w ramach tzw. „schetynkówek”. Tutaj są konkretne deklaracje gmin 
w zakresie partnerstwa.  Ważną sprawą są inwestycje w zakresie zabezpieczenia 
przeciwpożarowego w DPS – ie w Kurowie oraz zakup kostki brukowej. W tej sprawie 
starosta będzie przekonywał zarząd o ujęcie zadania. DPS Rzeżewo poradzi sobie 
z zadaniami w ramach własnego budżetu. Nie udało się sprzedać pałacu w Brzeziu. Został 
ogłoszony II przetarg ustny nieograniczony. Przetarg odbędzie się w dniu 6 grudnia 2016 r. 
o  godzinie 10:00. W sprawie innej siedziby dla Wydziału Geodezji należy jeszcze poczekać, 
gdyż są plany, że geodezja może się stać administracją rządową. Nie ma zatem sensu, aby 
kupować budynek, wykonywać remont. Ważną sprawą jest modernizacja ZS w Lubrańcu.  Na 
remont należałoby przekazać ok. 1 mln zł. Jeżeli chodzi o szkoły w Izbicy Kuj. i Chodczu, to 
nie ma tutaj problemu. Dyrektor w Chodczu chciałaby sprzedać jeden budynek i środki 
przeznaczyć na dobudowanie  obiektu do szkoły na ul. Kaliskiej.  Pan Starosta odniósł się do 
wniosku Komisji Infrastruktury i Rozwoju w sprawie budowy wiaty w Jarantowicach na 
usunięte pojazdy i stwierdził, że nie ma takiej akceptacji. Pojazdy usunięte są zabezpieczone 
na parkingu, parking jest oświetlony. Wydatkować kwotę 40 tys. zł na wiatę przy innych 
ważnych potrzebach nie jest uzasadnione. Pan dyrektor PZD chciałby kupować maszyny. 
Jeżeli znajdzie środki zewnętrzne, unijne, to można wówczas na ten temat rozmawiać 
i kupować maszyny. Pan Starosta odniósł się do stanu dróg wojewódzkich, drogi  Brześć – 
Izbica Kuj. i powiedział, że tą drogą jest ciężko przejechać. Należałoby na sesję listopadową 
zaprosić przedstawicieli Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Można 
porównać stan dróg powiatowych z drogami wojewódzkimi. Nie da się tego porównać. Pan 
Starosta poinformował, iż nie jest zatrudniony członek Zarządu Powiatu. Była skarga do 
Wojewody Kujawsko – Pomorskiego na Statut Powiatu i do czasu rozstrzygnięcia tych 
kwestii starosta nie podejmie decyzji o zatrudnieniu.  
Pan Tadeusz Wiśniewski – Dyrektor PZD stwierdził, że na komisji mówił o zakupie 
maszyny, na  którą będzie szukał środków finansowych – koparko – ładowarka. W Zarządzie 
Dróg taka maszyna powinna być. W projekcie budżetu ma rozbijak łańcuchowy i maszyna ta 
kosztuje w granicach 40 tys. zł – 50 tys. zł. Pracownicy PZD nie mają już siły, aby zdążyć 
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likwidować zakrzaczenie na 400 km dróg powiatowych. To nie jest duże urządzenie, jest ono 
do bieżącego utrzymania. Urządzenie podłącza się do ciągnika.   
Starosta Włocławski stwierdził, że są różne programy na pozyskanie środków zewnętrznych 
i z tych źródeł należy korzystać. Następnie starosta zapytał czy działają światła 
w Baruchowie? 
Dyrektor PZD odpowiedział, że tak od piątku. W dniu dzisiejszym odbywa się regulacja 
sygnalizacji świetlnej. Potencjalny beneficjent nie da dotacji na maszynę do bieżącego 
utrzymania.  
Starosta Włocławski powiedział, że kończą się prace na drodze w Kowalu, również 
w Smólsku – do końca października br.  
Radny Grzegorz Śledziński zapytał czy musi być pisemny wniosek na remont drogi 
powiatowej Izbica Kujawska – Modzerwo? 
Starosta Włocławski powiedział, że musi być wniosek a oprócz tego deklaracja Burmistrza 
Izbicy Kuj.  
Radny Jan Krzyżanowski powiedział, że należy dokonać przeglądu stanu technicznego 
dróg. Radny zgłosił na komisji wniosek odnośnie powierzchniowego zabezpieczenia dróg 
gruzowaniem. Są takie odcinki, gdzie na drogach są spękania. Jeżeli nie zabezpieczy się tego, 
to degradacja będzie postępować.  Nie jest to koszt znaczący, tym bardziej, że PZD może to 
zrobić we własnym zakresie. Radni popierają wniosek pana dyrektora w sprawie zakupu 
urządzenia bijakowego do usuwania zakrzaczenia.  Dyrektor wykonuje w tym zakresie ogrom 
pracy, jednak są odcinki dróg, które są przekazywane w ramach zimowego utrzymania dróg 
gminom, gdzie te zakrzaczenia postępują. Po okresie żniw (np. gmina Fabianki) wjeżdża się 
od strony pobocza i tam gdzie są po ścierniskowe uprawy i wówczas można zakrzaczenia 
likwidować nie używając sprzętu ręcznego. Propozycja zakupu maszyna byłaby konieczna 
i niezbędna.    
Starosta Włocławski powiedział, że na grysowanie należy zabezpieczyć kwotę  300 tys. zł – 
400 tys. zł z remontów. Starosta jest za zakupem sprzętu do niszczenia zakrzaczenia, ale 
chciałby wiedzieć czy ten sprzęt będzie rozbijał krzaki. Musi być mocna maszyna. Jeżeli 
trzeba kupić to coś solidnego i najwyżej poczekać rok i zgromadzić środki finansowe na ten 
cel. Dyrektor PZD musi zrobić stosowne rozeznanie. Ręczne usuwanie krzewów jeszcze 
bardziej powoduje ich wzrost. Należy rozważyć czy nie zwiększyć liczby etatowych 
pracowników w PZD do prac na drogach. Pracownik też musi być gospodarzem terenu. Pan 
Starosta stwierdził, że nie ma uwag do pracowników PZD, ale pracownicy biurowi winni 
również kontrolować to, co się dzieje na drogach powiatowych i jeżeli jest potrzeba – 
interweniować.   
Radny Grzegorz Śledziński zapytał, jaka jest moc ciągników ? 
Dyrektor PZD poinformował, iż jeden ciągnik zetor 85 do 90 KM, a drugi  Zetor 105 – 107 
KM.  
Przewodniczący Komisji zapytał, ile kosztuje wynajem maszyny do usuwania zakrzaczenia? 
Jakie są koszty, jakie wykorzystanie sprzętu? 
Dyrektor PZD stwierdził, że nie opłaca się wynajmować maszyny, koszty są wysokie. Za 40 
tys. zł wykona się 3 km.  
Przewodniczący Komisji stwierdził, że jest zatem sens zakupu maszyny.  
Radna Anna Kozłowska zapytała, na jakim etapie jest budowa i montaż windy w siedzibie 
Starostwa Powiatowego? 
Starosta Włocławski poinformował, iż zainstalowanie windy to kwota rzędu 500 tys. zł. 
Dofinansowanie z PFRON-u – ok. 100 tys. zł. Jeżeli nie uda się obniżyć ceny do 400 tys. zł, 
to trzeba będzie zrezygnować z zadania. Wydziały obsługujące mieszkańców znajdują się na 
niskich kondygnacjach (Wydział Komunikacji – na parterze, Wydział Budownictwa – I 
piętro). Pracownicy, podobnie jak i starosta mogą poruszać się po schodach.  Jest bardzo dużo 
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spraw do wykonania, inwestycji, szkoły, drogi. Np. za 300 tys. zł można wykonać 10 km 
grysowania.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że wniosek Komisji Zdrowia nie tylko dotyczył 
pracowników i  interesantów zdrowych. Komisja głównie myślała o osobach 
niepełnosprawnych.  
Radny Marek Jaskulski powiedział, że ciągniki o mocy 100 KM są na tyle mocne, że przy 
podpiętej maszynie bijakowej poradzą sobie z zakrzaczeniem.  Zakup takiej maszyny jest 
potrzebny, biorąc pod uwagę 400 km dróg powiatowych, gdzie dużo jest zakrzaczenia. 
Urządzenie na pewno będzie wykorzystane. W sprawie windy radny powiedział, że Wydział 
Komunikacji jest na parterze, Wydział Budownictwa – I piętro. Za 400 tys. zł- można kupić 
m.in. kostkę poldbrukową, którą można wbudować przy pomocy gmin. Efekt będzie bardzo 
duży, niewspółmierny do windy a wszystko robi się dla powiatu.  
 
7) Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął dnia 
10 października 2016  roku o godzinie 1215 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady 
Powiatu we Włocławku. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji  
    Budżetu i Finansów 
 
   Roman Tomaszewski  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska - Czerwińska …….… 
 
 


